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Plats och tid Norrtälje sportcentrum måndagen den 7 mars 2022 kl. 17:30-22:00

Justerare Per Lodenius (C)
Etel Söderman-Sandin (S)
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Sekreterare
Paragrafer §§1–42

Therese Kaldén

Ordförande        
Nils Mattsson (M) §§1–14 Lenneke Sundblom (S) §§15–42

Underskrifter

Justerande        
Per Lodenius (C) Etel Söderman-Sandin (S)

Anslag/Bevis
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunfullmäktige

Sammanträdesdatum 2022-03-07

Datum då anslaget sätts upp 2022-03-16 Datum för anslags nedtagande 2022-04-07

Förvaringsplats för protokollet Kommunstyrelsekontorets kansli

     Underskrift

Therese Kaldén
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 Ärendelista
§1 Val av justerare
§2 Tillkännagivande av justering
§3 Information från Kommunalförbundet sjukvård och omsorg i Norrtälje
§4 Information från Äldreombudsmannen
§5 Information från revisionen
§6 Information från kommunstyrelsen
§7 Antagande av trafik- och mobilitetsstrategi för Norrtälje kommun
§8 Antagande av reviderad taxa för upplåtelse av offentlig plats
§9 Utökning av verksamhetsområde för allmänna vattentjänster kvartal 4 

2021
§10 Hemställan från Roslagsbostäder AB om försäljning av fastigheterna 

Duvhöken 9-11 i Rimbo
§11 Förslag till reviderat reglemente för teknik- och klimatnämnden
§12 Slutredovisning - Investering 2018: Nybyggnad av Hallsta förskola.
§13 Antagande av detaljplan för Måsholmen, del av fastigheten Humlö 1:4, i 

Frötuna församling
§14 Beslut om avslut av samarbetet enligt vänortsavtal med staden Pskov i 

Ryssland
§15 Göran Jonsson (M) entledigande för uppdrag som ersättare i 

kommunfullmäktige
§16 Stefan Juhnell (M) avsägelse av uppdrag som ersättare i 

kommunfullmäktige. Omräkning begärs av Länsstyrelsen.
§17 Val av ny ersättare i kommunstyrelsen efter Joanna Lewerentz-Lundgren 

(M)
§18 Val av ny ersättare i kommunstyrelsen efter Henrik Hedensiö (M)
§19 Val av ny ersättare i utbildningsnämnden efter Marianne Mathlein (V)
§20 Val av ny ersättare i utbildningsnämnden efter Sven-Olov Jansson (S)
§21 Dan Lindström (SD) avsägelse av uppdrag som ersättare i 

utbildningsnämnden
§22 Robert Johansson (ROOP) avsägelse av uppdrag som ersättare i Barn- 

och skolnämnden från och med 1 mars 2022
§23 Andreas Hofbauer (S) avsägelse av uppdrag som ersättare i kultur- och 

fritidsnämnden samt val av ny ersättare
§24 Val av fyra huvudmän i Roslagens Sparbank vars mandatperiod utgår 

vid årsstämma 2022
§25 Val av ny ersättare i Mälardalsrådet efter Henrik Hedensiö (M)
§26 Leif Thurhammar avsägelse av uppdrag som överförmyndare från och 

med 1 september 2021
§27 Per Lodenius (C), val till 1:e vice ordförande i Norrtälje kommunhus AB 

från och med
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§28 Besvarande av interpellation till Bino Drummond och Staffan 
Tjörnhammar (M) angående uppföljning av grönstrukturstrategin. Från 
Camilla Rydstrand (M)

§29 Besvarande av interpellation till kommunstyrelsen ordförande Bino 
Drummond (M) avseende marköverlåtelseavtalet för Övre 
Bryggårdsskolan. Från Johan Österberg och Björn Rudolfsson ROOP

§30 Besvarande av interpellation till Staffan Tjörnhammar (M) angående 
kommunens arbete med hedersrelaterat våld och förtryck. Från Andrea 
Kronvall (SD)

§31 Besvarande av interpellation till Robert Beronius (L) avseende Alla 
elever är kommunens ansvar. Från Camilla Rydstrand (MP)

§32 Besvarande av interpellation till Bino Drummond och Staffan 
Tjörnhammar (M) angående naturreservatet i Färsna. Från Camilla 
Rydstrand (MP)

§33 Besvarande av interpellation till kommunalråd Staffan Tjörnhammar (M) 
angående parkeringen vid Norrtälje sjukhus. Från Hanna Stymne Bratt 
(S)

§34 Besvarande av interpellation till kommunalråd Staffan Tjörnhammar (M) 
angående avskaffat investeringsstöd för nyproduktion av hyresrätter. 
Från Ulrika Falk (S)

§35 Besvarande av interpellation till kommunstyrelsens ordförande Bino 
Drummond (M) angående Anvisade nyanlända i Norrtälje kommun 2022 
och framåt, från Andrea Kronvall (SD) och Jacob Heitmann (SD)

§36 Besvarande av interpellation till Åsa Wennerfors (L) angående 
uppföljning jämställt försörjningsstöd. Från Camilla Rydstrand (MP)

§37 Besvarande av interpellation till kultur- och fritidsnämndens ordförande 
Bengt Ericsson (C) angående införandet av kultur- och fritidscheck under 
2022. Från Britt-Mari Bardon (V), Ola Nordstrand (V) och Jessica 
Hilwëyn (V)

§38 Fråga till socialnämndens ordförande Åsa Wennerfors (L) angående 
försörjningsstöd inför jul. Från Hanna Stymne Bratt (S)

§39 Interpellation till Kultur och fritidsnämndens ordförande Bengt Ericsson 
(C) Beträffande skillnader i hantering av kulturskolornas villkor Från 
Johan Österberg (ROOP)

§40 Motion till kommunfullmäktige avseende Skapa CO₂-sänkor i Norrtälje 
kommun. Från Olle Jansson (S)

§41 Fråga till Kommunalrådet Staffan Tjörnhammar (M) angående covid-
bonus till TioHundras anställda. Från Ulrika Falk (S)

§42 Meddelanden - anmäls i Kommunfullmäktige
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Närvarolista och omröstningsprotokoll 
Norrtälje kommunfullmäktige 

Närvarande = N Votering
Frånvarande = F

Ledamöter Tjänstgörande = Tj Ja/Nej
Nils Matsson M N §§1-14 Ja
Lenneke Sundblom S N Nej
Åsa Wärlinder C N Ja
Bino Drummond M F (Kenneth Hagström (M) §§1-42) Ja
Staffan Tjörnhammar M N Ja
Ann Lewerentz M N Ja
Roland Brodin M N Ja
Ann-Charlotte Lindblad 
Söderman 

M N Ja

Jens Andersson M F (Åsa Malmström (M) §§1-42) Ja
Linda Hiort af Ornäs M F (Janeth Tjörnhammar (M) §§1-42) Ja
Jörgen Jansson M N Ja
Anette Tagesson M N Ja
Kjell Jansson M N §§1-14 Ja
Nina Jones M N Ja
Bo Wetterström M F (Eva Roxell (M) §§1-42) Ja
Sören Forslund M F (Klas Zettergren (M) §§1-42) Ja
Anders Olander C F (Jane Trepp (C) §§1-42) Ja
Per Lodenius C N Ja
Patrik Dahl C N Ja
Tommy Lundqvist C N Ja
Emelie Löthgren C N Ja
Hans Andersson L N Ja
Robert Beronius L N Ja
Åsa Wennerfors L N Ja

Nicklas Salmin L F (Alexander Castman (L) §§ 1-20) (Rolf 
Nielsén (L) §§ 21-42)

Ja

Veronika Areskoug L N Ja
Göte Vaara KD N Ja
Bengt Karlström KD N Ja
Ulrika Falk S N Nej
Olle Jansson S N Nej
Hanna Stymne Bratt S N Nej
Aleksandar Srndovic S F (Susanne Kjelldahl Almqvist (S) §§1-42) Nej
Anders Jonsson S N Nej
Margareta Lundgren S N Nej
Måns Nilsson S N Nej
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Ingrid Markström S N Nej
Conny Andersson S N Nej
Kerstin Bergström S F (Anders Lidén (S) §§1-42) Nej
Kristian Krassman S F (Maija Kohtanen (S) §§1-42) Nej
Catharina Erdtman S N Nej
Lars (Knut) Sundberg S N Nej
Etel Söderman Sandin S N Nej
Marcus Granström S N Nej
Ola Nordstrand V N Nej
Britt-Mari Bardon V N Nej
Jessica Hilwëyn V N Nej
Camilla Rydstrand MP N Nej
Mats Wilzén MP N Nej
Tyra Blum MP F (Andreas Hagstedt (MP) §§1-42) Nej
Mikael Strandman SD F (Roger Harvidsson (SD) §§1-42) Avstår
Andrea Kronvall SD N Avstår
Britt-Mari Canhasi SD N Avstår
Karl-Göran Edberg SD N §§1-14 Avstår
Sören Karlsson SD N Avstår
Helena Ekekihl SD N Avstår
Tina Sandberg SD N Avstår
Mikael Söderqvist SD F (Jacob Heitmann (SD) §§1-42) Avstår
Lóránt Alföldi SD F (Thomas Högbom (SD) §§1-42) Avstår
Sune Rehnberg SD N Avstår
Johan Österberg ROOP N Avstår
Yvonne Svensson ROOP N Nej

Ersättare
Stefan Juhnell M F
Göran Jonsson M F
Kenneth Hagström M N (NTJ §§1-42)
Åsa Malmström M N (NTJ §§1-42)
Janeth Tjörnhammar M N (NTJ §§1-42)
Eva Roxell M N (NTJ §§1-42)
Klas Zettergren M N (NTJ §§1-42)
Jane Trepp C N (NTJ §§1-42)
Gunnar Englund C N
Maria Lodenius C N
Alexander Castman L N (NTJ §§1-20)
Rolf Nielsén L N (NTJ §§21-42)
Christina Frisk L N
Linda Lundeborg KD F
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Leif Johansson KD N
Susanne Kjelldahl Almqvist S N (NTJ §§1-42)
Anders Lidén S N (NTJ §§1-42)
Christina Pettersson S F
Björn von Born S F
Maija Kohtanen S N (NTJ §§1-42)
Andreas Hofbauer S F
Margareta Sundström S N
Roger Berglund S N
Roger Harvidsson SD N (NTJ §§1-42)
Jacob Heitmann SD N (NTJ §§1-42)
Thomas Högbom SD N (NTJ §§1-42)
Morgan Kjelldahl SD F
Ulf Gabrielsson SD F
Ingela Brinkefeldt V N 
Ghazaleh Karami V N
Andreas Hagstedt MP N (NTJ §§1-42)
William Olsson MP F 
Björn Rudolfsson ROOP N 
Håkan Stolt ROOP F

Ledamöter (61) Närvarande 47     
Frånvarande 14 

Ersättare (34) Närvarande 24      
Frånvarande 10    
Tjänstgörande 15  

Ledamöter och ersättare 
(95)

Närvarande 71      

Frånvarande 24    
Tjänstgörande 62 
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§1

Val av justerare

Beslut
Kommunfullmäktige utser Per Lodenius (C) och Etel Söderman Sandin (S) att tillsammans med 
ordförande justera protokollet.

Sida 7 / 58



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-03-07

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§2

Tillkännagivande av justering

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att justeringen äger rum på kommunstyrelsekontoret onsdagen den 16 
mars klockan 15:00. Justerarna får protokollet sig tillsänt i förväg via e-post för att ges möjlighet att 
läsa igenom före justeringen.
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§3

Information från Kommunalförbundet sjukvård och omsorg i Norrtälje

Sammanfattning av ärendet
Olle Reichenberg, ordförande kommunalförbundet sjukvård och omsorg presenterar information 
kring:

 KSON:s resultat 2021
 Medlemsbidrag 2021
 Resultat per verksamhetsområde
 Väsentliga händelser 2021
 Effektiviseringsåtgärder
 Kundval - hemtjänst
 Särskilda boendeformer
 Norrtälje sjukhus
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§4

Information från Äldreombudsmannen

Sammanfattning av ärendet
Madeleine Rietschel, äldreombudsman presenterar rapport från "Äldreombudsmannen 2019-2021" 
enligt följande punkter: 

 Uppdrag
 3 års verksamhet
 Invånare 65+
 Invånare med funktionsnedsättning
 Några korta fakta från SCB
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§5

Information från revisionen

Sammanfattning av ärendet
Johnny Karlsson (S), ordförande i kommunrevisionen presenterar revisionsrapport kring personal 
och kompetenshantering.
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§6

Information från kommunstyrelsen

Sammanfattning av ärendet
Staffan Tjörnhammar (M) informerar om kommunens arbete kring kriget i Ukraina. 
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§7 Dnr KS 2021-1047

Antagande av trafik- och mobilitetsstrategi för Norrtälje kommun

Beslut
Kommunfullmäktige antar förslag till Trafik- och mobilitetsstrategi i enlighet med 
Kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande den 20 december 2021.

Sammanfattning av ärendet
Kommunen planerar för en stor befolkningsökning som innebär att fler människor ska använda 
infrastrukturen. Trafik- och mobilitetsstrategin pekar ut inriktningen för hur transportsystemet ska 
utvecklas med en tidshorisont till år 2040. Syftet med strategin är att ange en planeringsinriktning för 
hur kommunen ska bidra till Sveriges klimatmål om nettoutsläpp av växthusgaser till år 2045, hur 
kommen ska nå ökad tillväxt genom utveckling av vägar, kollektivtrafik, pendlarparkeringar och gång- 
och cykelinfrastruktur, samt hur infrastrukturen ska bli mer tillgänglig för alla människor för att skapa 
en förbättrad och trygg livsmiljö.

Beslutsunderlag

§25 KS Antagande av trafik- och mobilitetsstrategi för Norrtälje kommun
Tjänsteutlåtande avseende antagande av förslag till Trafik- och mobilitetsstrategi för Norrtälje 
kommun
Bilaga 1 Trafik- och mobilitetsstrategi

Beslutande sammanträde
Reservationer & protokollsanteckningar

För Vänsterpartiet Norrtälje, Ola Nordstrand (V), Britt-Mari Bardon (V) och Jessica Hilwëyn (V):

Ärende 8. Antagande av trafik- och mobilitetsstrategi för Norrtälje kommun. Vi bifaller ärendet, det 
här är ett bra förslag till strategi men vi saknar inriktningsförslag som främjar landsbygden och vill 
påpeka följande.
Snöröjning och halkbekämpning: Vi saknar tydliga skrivningar om snöröjning och halkbekämpning. 
Det enda vi hittar om snö är att upplagsplatser ska planeras in i nya områden. Jättebra men ska snön 
fortsätta läggas på trottoarerna i de gamla så att fotgängare tvingas ut i vägbanan? I vinter har vi haft 
flera tillbud så folk fått åka till akuten för att kommunens gator är för hala. Det spelar ingen roll hur 
tjusiga vägnät vi bygger om vi inte underhåller dem. På s. 49 står det “Vid planering, underhåll och 
drift för gående och cyklister ska särskild hänsyn tas till jämställdhet, jämlikhet och behoven hos 
barn, äldre och personer med funktionsnedsättning.” Vilket är en jättebra skrivning men hur ser vi till 
att den efterföljs? Vilka möjligheter har kommuninvånarna att väcka klagan eller få ersättning om den 
inte följs? Är det under den här punkten snöröjning och halkbekämpning kommer in? 
Säkra skolvägar: En ökad känsla av otrygghet och rädsla för bristande trafiksäkerhet får fler föräldrar 
att skjutsa sina barn, vilket i sin tur leder till en konkret försämrad trafiksäkerhet runt skolor. I en 
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säker trafikmiljö vågar fler vuxna släppa iväg sina barn på egen hand. Om barn i högre utsträckning 
kan gå och cykla till skolan och fritidsaktiviteter minskar föräldrarnas bilskjutsande, vilket förbättrar 
trafikmiljön. Barns rörelsefrihet har minskat de senaste 30 åren. De statliga vägarna i kommunen är 
ofta smala, saknar vägren och är inte dimensionerade för dagens trafikflöden. Det är farligt att gå och 
cykla och därför väljer en gående och cyklister bort dessa alternativ vilket innebär stora hinder för 
människors vardag och sociala liv. Behovet av gång- och cykelvägar för att nå grannar, hållplatser 
och serviceorter är därför stor. Vi ser ingenting i den här strategin om ridvägar eller infrastruktur för 
hästliv. Det saknas ridvägar i hela kommunen. Vi vet att det finns ett stort antal människor som 
Norrtälje Kommunfullmäktige 20220307 rider eller är engagerade inom hästsport men det här 
reflekteras inte i antalet hästvägar. När samhällen byggs ut bör hänsyn tas till närliggande stall så att 
det finns möjlighet till ridvägar för att slippa konflikter med övriga boende. Detta är något vi tycker 
behöver åtgärdas. 
Sjötrafik: Bra att ta med sjötrafiken i kollektivtrafiken och särskilt bra när sjötrafiken blir elektrifierad. 
Vi undrar dock över följande på sidan 8: “Med kollektivtrafik försörjs Norrtälje kommun med buss och 
sjötrafik.” Vilken sjötrafik är det som är kollektiv i Norrtälje? Detta borde framgå av dokumentet. På 
sidan 58 skulle det behövas kartor i dokumentet för att kunna se var de olika platserna/öarna/linjerna 
ligger för den som inte är bevandrad i Norrtäljes skärgård. 
Anslutning Rösa: Det är ju bra att kommunen strävar efter att få till Rösa som anslutning av den nya 
sträckningen, men Trafikverket förordar ju Ledinge och verkar strunta i vad kommunen säger/önskar. 
VI undrar över hur kommunen kommer att agera i fortsättningen för att säkerställa kommunens 
önskemål. 
Hastighetssänkningar: “Lokala hastighetssänkningar till 40 och 30 km/tim eller högre än 50 km/tim får 
tillämpas på vägar och vägavsnitt om det är motiverat med hänsyn till trafiksäkerheten, 
framkomligheten eller miljön”.
Med hänvisning till ovanstående text förordar vi att det blir 30 km/tim på Bangårdsgatan, då det är 
många korsningar med högerregel (som i princip aldrig följs) och att det nu är skola i Tingshuset. 
Ny Bussterminal: Vi undrar över anledningarna till att bussterminalen föreslås flyttas. För en ny 
bussterminal behöver mark reserveras väster om Baldersgatan och även delar norr om 
Hantverkargatan. Projektet kan innebära att Baldersgatan behöver flyttas till nytt läge och att 
möjligheten för genomfartstrafik mellan Vätövägen och Stockholmsvägen förhindras. Vi tycker att en 
flytt skulle till att börja med vara mycket dyrt men det skulle även ge sämre tillgång eller närhet till 
t.ex. bibliotek, gamla stadskärnan med mera och anser inte att fördelarna, om det finns några, väger 
upp mot nackdelarna.

Från Andrea Kronvall (SD):

Sverigedemokraternas ingång när vi tog oss an denna strategi var att säkerställa att landsbygden 
inte skulle bortprioriteras eller att prioriterade åtgärder/målområden skulle vara verklighetsfrånvända 
med hänsyn till att vi är en landsbygdskommun. 

Det har från kommuninvånare dock framförts kritik gällande att det saknas detaljer kring specifika 
orter på landsbygden, exempelvis Edsbro. Men SD är av uppfattningen att det vi fattar beslut om 
idag är antagandet av själva övergripande strategin, men att det efter det kommer arbetas fram 
regelrätta handlingsplaner på detaljnivå kring själva genomförandet. Vi utgår från att mindre orter 
kommer att beröras i högre utsträckning i handlingsplanerna. 
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Några positiva delar med strategin är bland annat att den tar hänsyn till Norrtälje kommuns 
demografiska förutsättningar, att den inte är uttalat ”bilfientlig” utan istället fokuserar på att möjliggöra 
för dem som faktiskt kan välja andra alternativ än bilen. SD anser även att laddinfraststukturen ska 
byggas ut i tätortern och på lämpliga platser på landsbygden, vilket står med i strategin. 

Som strategin tar upp är kommunens vägar idag inte anpassade för den stora befolkningsökningen 
som har skett i vår kommun de senaste åren, och som troligen kommer fortsätta framöver. Detta är 
något SD konsekvent påtalat när vi kritiserat den höga expansionstakten i vår kommun, det vill säga 
att infrastrukturplaneringen inte hängt med utan istället förbisetts av politiker med flera. Att fler nu har 
kommit till denna insikt är givetvis av godo även om det borde ha skett tidigare.  

Trygghet är en aspekt SD lyfter fram i alla sammanhang och detta har vi fått gehör för i strategin i 
och med att det finns en sektion dedikerad till just trygghetsfrågor. Exempelvis belysning, 
kameraövervakning, variation av bostäder, trafikslag m.m. 

Det råder dock inte brist på utmaningar framledes. Stadskärnan i Norrtälje växer och det har bildats 
flaskhalsar i trafiken redan nu. Det kommer sannolikt bli ännu större tryck vid exempelvis 
Hamnenområdet när ytterligare fastigheter färdigställs. Vi får se om beskrivna åtgärder i strategin 
räcker för att lösa detta, vilket blir för oss politiker att följa upp på. Även gång- och cykelvägar har 
länge varit prioriterat politiskt, men lite har hänt. Förhoppningsvis sker en förbättring även här. 

Några andra käpphästar för SD som lyfts i strategin är behovet av en direktbuss till Arlanda, samt 
förbättringar av 676 till Stockholm, 677 mot Uppsala. En uppgradering av linje 639 Hallstavik - Rimbo 
- Stockholm är också välbehövligt och efterfrågat. Förbättringar kring framkomlighet i 
Bergshamraområdet är också önskvärt och beskrivs väl genom att man skulle kunna trafikera 
Bergshamra - Brottby via en ny linje. 

Vi kommer naturligtvis följa upp på själva handlingsplanerna när de skall beslutas om, men denna 
strategi är en god start.

Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M), Andrea Kronvall (SD), Ulrika Falk (S), Robert Beronius (L), Lotta Lindblad-
Söderman (M), Camilla Rydstrand (MP), Per Lodenius (C), Jessica Hilwëyn (V), Britt-Mari Bardon 
(V), Yvonne Svensson (ROOP), Ola Nordstrand (V), Göte Vaara (KD) och Marcus Granström (S) 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag, 
som bifalls av Staffan Tjörnhammar (M), Andrea Kronvall (SD), Ulrika Falk (S), Robert Beronius (L), 
Lotta Lindblad-Söderman (M), Camilla Rydstrand (MP), Per Lodenius (C), Jessica Hilwëyn (V), Britt-
Mari Bardon (V), Yvonne Svensson (ROOP), Ola Nordstrand (V), Göte Vaara (KD) och Marcus 
Granström (S), och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med förslaget.
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Beslutet ska skickas till 
Stab- och planeringschef
Trafikstrateg
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§8 Dnr KS 2021-1833

Antagande av reviderad taxa för upplåtelse av offentlig plats

Beslut
1.     Kommunfullmäktige antar taxa för upplåtelse av offentlig plats, enligt bilaga 2 till 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande, att gälla från och med 1 mars 2022.
2.     Priserna i taxan indexregleras årligen enligt konsumentprisindex.
3.     Tidigare taxa, antagen av kommunfullmäktige den11 maj 2020, § 52, upphör att gälla i samband 
med att den nya taxan antas.

Sammanfattning av ärendet
Teknik- och klimatnämnden föreslog vid sitt sammanträde den 26 oktober 2021, §79, att 
kommunfullmäktige ska anta en ny taxa för upplåtelse av offentlig plats. Förslaget innebär bland 
annat att taxans vintersäsong slutar den 31 mars och att sommarsäsongen därefter gäller från 1 
april-31 oktober. Vidare föreslås också att tilläggsvecka för uteserveringar tas bort mellan den 1 och 
14 april samt mellan den 16 och 31 oktober. Förslaget i sin helhet framgår av bilaga 2 till 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande.

Beslutsunderlag

§14 KS Antagande av reviderad taxa för upplåtelse av offentlig plats
Förslag till taxa för upplåtelse av allmän plats
Bilaga 1 Taxa upplåtelse offentlig plats (rev3 2021-10-26)(375564) (0)
§ 79 TKN Upplåtelse av allmän plats: översyn av riktlinjer och taxa

Beslutande sammanträde
Reservationer & protokollsanteckningar

Jacob Heitmann (SD) lämnar in följande protokollsanteckning:

Sverigedemokraterna värnar en levande landsbygd inklusive tätorterna i vår kommun. Vi ser gärna 
liv och rörelse vid exempelvis torgen, där entreprenörer av varierande storlek ska känna att det är 
fördelaktigt att stå och sälja sina produkter utan onödig, byråkratiskt krångel. För lokala 
småföretagare kan detta vara en viktig del av marknadsföringen av sin verksamhet/sina produkter. 
Sverigedemokraterna vill även uppmuntra unga företagare (ungdomar) att använda sig av torgen 
som en försäljningsmöjlighet.
Vi föreslår därför en halvering av (den föreslagna) dagstaxan för försäljningsplatser. Vi tror att det 
uppmuntrar till att fler väljer specifika dagar när det är mycket människor i omlopp i aktuellt område. 
Får kommunen bättre spinn på  “torglivet”  kan det också innebära en attraktionskraft för turister och 
besökare. I förlängningen torde dessutom en allmän ökad aktivitet gynna övrig handel (butiker, 
restauranger).
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Andrea Kronvall (SD) reserverar sig mot beslutet. 
 

Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M), yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Jacob Heitmann (SD) yrkar att halvera försäljningsavgiften per dag och lämnar en 
protokollsanteckning. 

Ola Nordstrand (V) och Tommy Lundqvist (C) yttrar sig.

Beslutsgång
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag som bifalls av Staffan Tjörnhammar (M) mot Jacob 
Heitmann (SD) yrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens 
förslag.

Beslutet ska skickas till 
Teknik- och klimatnämnden
Tekniska kontorets Gatu- & parkavdelning
Teknisk direktör
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§9 Dnr KS 2022-68

Utökning av verksamhetsområde för allmänna vattentjänster kvartal 4 
2021

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att utöka verksamhetsområdet för allmänna vattentjänster med de 
fastigheter som framgår av bilaga 1 och 2 till kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet
Norrtälje Vatten & Avfall har vid sitt sammanträde i december föreslagit kommunfullmäktige att utöka 
verksamhetsområdet för allmänna vattentjänster. Ärendet berör sammanlagt åtta fastigheter, där 
stamfastigheten för fem av fastigheterna sedan tidigare tillhör beslutat verksamhetsområde.
Fastigheterna har eller planeras att få anslutning till kommunens allmänna VA-anläggning.
Samtliga fastigheter bedöms ha behov av allmänna vattentjänster i ett större sammanhang enligt § 6 
lagen (2006:412) om allmänna vattentjänster (LAV). Utvidgningen är nödvändig för att rättigheter och 
skyldigheter enligt LAV, kommunens VA-taxa och allmänna bestämmelser för användandet av 
Norrtälje kommuns allmänna vatten- och avloppsanläggning (ABVA) ska gälla för de berörda 
fastigheterna.

Beslutsunderlag

§23 KS Utökning av verksamhetsområde för allmänna vattentjänster kvartal 4 2021
Tjänsteutlåtande avseende Utökning av VO kvartal 4 2021 NVAA 2021-3712
Bilaga 1 Verksamhetsområde för allmänna vattentjänster NVAA 2021-3712
Bilaga 2 Fastighetslista NVAA 2021-3712
Bilaga 3 Beslutsunderlag kommunalt VA fastighet Rådmansö-Östernäs 14_1
Protokoll styrelsemöte Nvaa 15 december 2021

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag, 
som bifalls av Staffan Tjörnhammar (M), och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 
förslaget.

Beslutet ska skickas till 
VA-chef
VD Norrtälje Vatten och avfall AB                                                                                        
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Verksamhetssamordnare Norrtälje Vatten & Avfall
VA-ingenjör: va-ing@nvaa.se
Kartingenjör: va-kartor@nvaa.se
Bygg- och miljönämnden
Handläggare av tjänsteutlåtandet

Sida 20 / 58



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-03-07

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§10 Dnr KS 2022-70

Hemställan från Roslagsbostäder AB om försäljning av fastigheterna 
Duvhöken 9-11 i Rimbo

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att återremittera ärendet i enlighet med Camilla Rydstrand (MP) 
yrkande.

Sammanfattning av ärendet
Styrelsen i Norrtälje Kommunhus AB behandlade vid sitt sammanträde i december 2021 ett förslag 
från Roslagsbostäder om försäljning av fastigheterna Duvhöken 9–11 i Rimbo. Styrelsen ställde sig 
positiva till försäljningen men för att den ska kunna genomföras måste ärendet beslutas av 
kommunfullmäktige. De tre fastigheterna omfattar totalt 51 lägenheter och har ett stort 
upprustningsbehov och Roslagsbostäder har anfört att vinsten vid en eventuell försäljning skulle 
kunna användas för att täcka delar av det underhållsbehov som finns i resterande fastighetsbestånd 
samt möjliggöra för nya investeringar på orten.

Beslutsunderlag

§15 KS Hemställan från Roslagsbostäder AB om försäljning av fastigheterna Duvhöken 9–11 i 
Rimbo
Tjänsteutlåtande avseende Roslagsbostäder AB Försäljning (380088) (0)
Hemställan avseende försäljning av fastigheter från Roslagsbostäder AB
Komplettering till ärendet avseende fastighetsförsäljning
Komplettering utifrån kommunstyrelsens arbetsutskottets beslut

Beslutande sammanträde
Reservationer & protokollsanteckningar

För Vänsterpartiet Norrtälje, Ola Nordstrand (V), Britt-Mari Bardon (V) och Jessica Hilwëyn (V):

Ärende 11. Hemställan från Roslagsbostäder AB om försäljning av fastigheterna Duvhöken 9–11 i 
Rimbo. Vi yrkar avslag till försäljningen av fastigheterna Duvhöken 9–11 i Rimbo. Vi anser att med 25 
000 personer i bostadskö till Roslagsbostäder borde vi rimligtvis utöka vårt bestånd, inte minska det. 
Vi tycker det är under all kritik att vårt eget allmännyttiga bolag inte underhåller våra egna hus. Det är 
inte att förvalta skattebetalarnas pengar väl. Vi betalar skatt för att dela på kostnaderna för välfärden 
och tillsammans skapa ett skyddsnät som kan fånga upp den som faller och utjämna en del av de 
orättvisor de ökande inkomstklyftorna medför. En stark allmännytta är avgörande för en social 
bostadspolitik som innebär minskade klassklyftor och för att uppfylla vår plikt att förse kommunens 
invånare med tak över huvudet. Dessutom tryggar ett omfattande kommunalt markägande långsiktigt 
det demokratiska inflytandet över staden. Försäljning av mark och fastigheter ger en stor intäktspost i 
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kommunens budget men det är en engångshändelse; en kortsiktig vinst till priset av minskade 
möjligheter att styra kommunen framöver.

Sverigedemokraternas protokollsanteckning gällande Roslagsbostäder ärende 11 KF:

Detta är ett väldigt trist ärende då det naturligtvis inte är till gagn för våra kommuninvånare att sälja ut 
allmännyttan på det här viset. Hyresrätter behövs, också i egen regi. 
Givet de ekonomiska förutsättningarna som blivit presenterade i handlingarna säger hjärnan ja till en 
försäljning, medan hjärtat skriker nej för en sverigedemokrat. I förvaltningsberättelsen för 
Roslagsbostäder beskrivs hur underhållet finansieras idag; ”Underhållsbehov finansieras med löpande 
kassaflöden eller försäljning av fastigheter, nyproduktion lånas upp i sin helhet.”  Denna frånvaro av 
underhållsplan/fondering kan knappast sägas vara en god ekonomisk hushållning och är en förklaring 
till nuvarande situation där man tvingas sälja delar av allmännyttan för att ha råd med underhåll. 
Frånvaron av fonderingar tvingat fram denna situation och där behövs förändringar på riksnivå, vilket 
Sverigedemokraterna aktivt arbetar för i riksdagen.

Det mest centrala för SD sedan det här ärendet först dök upp under hösten 2021 har varit att försäkra 
oss om att inga fler fastigheter ska säljas av, dvs att det inte finns fler RB bostäder i samma skick eller 
med samma ekonomiska förutsättningar som Duvhöken. Detta har vi, precis som partier har fått, fått 
försäkringar från VD och ordförande om att så inte är fallet. Man ämnar inte sälja av fler fastigheter 
efter denna försäljning. Vi hoppas att man kommer att hålla sitt ord.  

Men vi känner oss verkligen bakbundna i det här fallet. Sverigedemokraternas ledstjärna har sedan vi 
kom in kommunpolitiken varit att lyfta och prioritera behovet av att beta av kommunens 
underhållsskulder, oavsett om det rör sig om ledningar, vägar eller fastigheter. Det är anmärkningsvärt 
att man på flera områden, inklusive RB, låtit det gå så långt som det gjort med bristfälligt underhåll 
utan åtgärder. Något skulle ha gjorts förra mandatperioden eller egentligen för flera mandatperioder 
sedan. 

På grund av att vi inte känner att vi kan ta ansvar för den uppkomna situationen väljer vi att göra något 
ovanligt och inte delta i beslutet idag.
Övriga partier som låtit detta fortlöpa får ta ansvar för denna återigen, mycket trista situation som 
ytterst drabbar hyresgästerna i vår kommun.

Andrea Kronvall (SD)

Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M), yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med det skriftliga tillägg som 
skickats ut inför sammanträdet.

Roland Brodin (M), Ann Lewerentz (M) och Kjell Jansson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag.

Ulrika Falk (S), Andrea Kronvall (SD) yttrar sig.

Camilla Rydstrand (MP), yrkar på återremiss av ärendet.
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Britt-Mari Bardon (V), Yvonne Svensson (ROOP), Ulrika Falk (S), Hanna Stymne-Bratt (S), Olle 
Jansson (S) och Marcus Granström (S) yrkar bifall till miljöpartiets återremiss.
 

Motivering till återremiss

Camilla Rydstrand (MP) motivering till återremiss:

Allmännyttans bostäder är ett av kommunens viktigaste verktyg för att klara det lagstadgade 
bostadsförsörjningsansvaret, som innebär att kommunerna har ansvar för att alla kommunens 
invånare har någonstans att bo. Därför är försäljning av allmännyttans fastigheter, precis som det 
klargörs i ärendet, av strategisk betydelse för kommunen. Trots att kommunen växer så det knakar, 
den genomsnittliga kötiden på lägenheterna är 10 år, 24 000 personer i Roslagsbostäders kö och 
man har 132 sökande på varje lägenhet minskar Roslagsbostäders bestånd. Ett beslut att sälja 
ytterligare en fastighet i det läget ställer höga krav på ett tillräckligt gott beslutsunderlag, vilket vi 
anser inte finns i denna hemställan om försäljning av Duvhöken.
Det är väl känt Roslagsbostäders fastighetsbestånd dras med en stor underhållsskuld. I ärendet 
presenteras fastighetens underhållsbehov, nuvarande och förväntat marknadsvärde efter åtgärder 
samt nuvarande och förväntade hyresintäkter efter genomförda åtgärder. Om fastigheten behålls och 
åtgärderna genomförs blir slutresultatet ett nedskrivningsbehov på ca 30 msek. Av det drar bolaget 
slutsatsen att man inte ser någon annan framkomlig väg för att hantera Duvhökens underhållsskuld 
än att sälja den. Ingen annan utväg presenteras. Detta trots att Duvhöken inte kan anses omfattas av 
liknande skäl som tidigare åberopats när det gäller vilka fastigheter som bör avyttras – såsom mindre 
enheter och spritt bestånd.
Ärendet har kompletterats efter Kommunstyrelsens arbetsutskott med en skrivelse från 
Roslagsbostäder som hänvisar till att det för närvarande inte finns några planer på ytterligare 
fastighetsförsäljningar utöver fastigheterna Duvhöken 9–11 i Rimbo. Vi har efterfrågat motsvarande 
underlag för övriga fastigheter som vi fått för Duvhöken, dvs underhållsskuld samt marknadsvärde 
och hyresintäkter före och efter åtgärder, men fått svaret att detta inte finns sammanställt. Det är 
alltså oklart om en sådan sammanställning med samma argument skulle leda till slutsatsen att 
ytterligare fastigheter borde säljas.
I kompletteringen av ärendet fastställs också att bolaget bedömer att ”ekonomin är i balans” efter 
försäljningen. Vad som menas med det framkommer dock inte. Det skulle kunna avse att bolaget, 
precis som i nuläget, har ett positivt resultat. Det säger dock ingenting om hur, eller om, man tar sig 
an kvarvarande underhållsskuld. Det skulle kunna också kunna innebära att försäljningsintäkterna är 
en pusselbit i strategin för hantering av den sedan kvarvarande underhållsskuld om cirka 500 
miljoner, men hur man ska säkerställa att detta underhållsbehov kan finansieras framkommer inte 
heller.  
I den debatt som förts lokal framhålls att hyresintäkterna inte kunnat höjas tillräckligt för att täcka 
behoven, och att dessa är de enda intäkter bolaget har. Det man inte bemött är sin kostnadssida i 
övrigt – det kanske är så att de senaste fem årens kraftiga ökningar av både personalkostnader och 
driftskostnader måste adresseras. Beståndet har under samma period faktiskt minskat. Det är den 
typen av analys vi tycker ska redogöras för när det lyfts ett ärende om försäljning av allmännyttans 
tillgångar. En helhetsbild som gör att det går att bedöma om detta är ett enskilt ärende som löser 
problematiken, vilket vi inte tror, eller om bolaget kommer vara kvar i samma prekära situation ändå 
och kräva andra åtgärder.
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Under senare år har underhållsskulden ökat samtidigt som bolaget byggt nya fastigheter. Trots 
nybyggnation har skuldsättningsgraden minskat, vilket tyder på att försäljningsintäkter finansierat 
nybyggnation, vilket också kommunicerats utåt. Det är väl i sin ordning om man samtidigt kan 
finansiera underhållsbehovet. Innebär det att en verksamhet som kan lånefinansieras (nybyggnation) 
finansieras av eget kapital samtidigt som verksamhet som, enligt ägaren, inte får lånefinansieras 
(underhåll) inte kan finansieras i tillräcklig utsträckning?
Det saknas alltså en beskrivning av den strategi som ska göra att bolaget kan hantera det 
underhållsbehov som identifierats, och inte fortsätta bygga upp underhållsskulden. Vi anser att det 
behöver framkomma vilka handlingsalternativ ägaren har för att möjliggöra för Roslagsbostäder att 
hantera underhållsbehoven - utan att behöva hamna i ett läge där försäljning ses som det enda 
möjliga. Detta bör beaktas innan Kommunfullmäktige tar ställning till eventuell avyttring av fastigheter 
och därmed minska allmännyttans bestånd.
Därför yrkar vi att återremiss för att ärendet ska kompletteras med:

-       Redovisning av motsvarande ekonomiska underlag som presenterats för Duvhöken 9–11 för 
det övriga beståndet
-       Åtgärdsval och finansieringsalternativ för att komma till rätta med Roslagsbostäders 
sammanlagda underhållsskuld.
-       Redogörelse för bolaget kostnadsbild, utöver underhållsskulden, i relation till jämförbara bolag 
inom allmännyttan.
 

Beslutsgång
Ordförande frågar först kommunfullmäktige om ärendet ska avgöras idag eller om det ska 
återremitteras enligt Camilla Rydstrand (MP) återremissyrkande som bifalls av Britt-Mari Bardon (V), 
Yvonne Svensson (ROOP), Ulrika Falk (S), Hanna Stymne-Bratt (S), Olle Jansson (S) och Marcus 
Granström (S). Ordförande finner att ärendet ska avgöras idag. Votering begärs och verkställs. 

Ordförande meddelar att de som vill att ärendet ska avgöras idag röstar JA och de som vill att 
ärendet ska återremitteras röstar NEJ. Votering verkställs med följande resultat:

JA: 27
NEJ: 23
AVSTÅR: 11

Ordförande finner att ärendet ska återremitteras.
 

Deltar ej i beslut
Andrea Kronvall (SD), deltar ej i beslutet.

Beslutet ska skickas till 
Norrtälje Kommunhus AB
Roslagsbostäder AB
KSK Ekonomiavdelningen
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§11 Dnr KS 2022-72

Förslag till reviderat reglemente för teknik- och klimatnämnden

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar anta förslag till reviderat reglemente för teknik- och klimatnämnden.

Sammanfattning av ärendet
En inaktuell mening i 1§ i teknik- och klimatnämndens reglemente, del B, om att den personal som 
teknik- och klimatnämnden behöver ska finnas samlad inom kommunstyrelsen, tas bort.

Beslutsunderlag

§30 KS Förslag till reviderat reglemente för teknik- och klimatnämnden
Förslag till beslut om reviderat reglemente för teknik- och klimatnämnden (384163) (0)
reglemente-for-teknik--och-klimatnamnden-i-norrtalje-kommun-b-del
§7 TKN Reglemente för Teknik- och klimatnämnden (385489)

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M), yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Hans Andersson (L), yttrar sig.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag, 
som bifalls av Staffan Tjörnhammar (M), och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 
förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Teknisk direktör
Avdelningschefer inom tekniska kontoret
Kommunjurist
Författningssamlingen
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§12 Dnr KS 2015-809

Slutredovisning - Investering 2018: Nybyggnad av Hallsta förskola

Beslut
Kommunfullmäktige godkänner Slutredovisning – Investering 2018: Nybyggnad av Hallsta förskola.

Sammanfattning av ärendet
Beslut om investering i en ny förskola togs i kommunfullmäktige den 28 september 2015, §158, samt 
med ett tilläggsanslag i fullmäktige den 19 februari 2018, §7. Projektet tilldelades investeringsmedel 
om totalt 38 500 tkr för nybyggnad av en förskola på Magistervägen 4 i Hallstavik. Slutkostnaden 
slutade på 38 340 tkr och projektet återlämnar ett överskott på 160 tkr.
 

Beslutsunderlag

§20 KS Slutredovisning - Investering 2018: Nybyggnad av Hallsta förskola.

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens beslut. 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag, 
som bifalls av Staffan Tjörnhammar (M), och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 
förslaget.
 

Beslutet ska skickas till 
Tekniska kontoret
Fastighetsavdelningen
Ekonomiavdelningen
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§13 Dnr KS 2015-1349

Antagande av detaljplan för Måsholmen, del av fastigheten Humlö 1:4, i 
Frötuna församling

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att anta detaljplan för Måsholmen, del av fastigheten Humlö 1:4, i 
Frötuna församling.

Sammanfattning av ärendet
Syftet med ändringen av detaljplanen är att skapa förutsättningar för avstyckning av två nya 
fastigheter för friliggande småhus som komplement till befintliga tomter. Planändringen omfattar ett 
område med gällande detaljplan för Humlö 1:4.
Fastigheterna kommer att ha samma infartsväg som de befintliga fastigheterna och även anslutas till 
kommunalt vatten- och avlopp.

Beslutsunderlag

§24 KS Antagande av detaljplan för Måsholmen, del av fastigheten Humlö 1:4, i Frötuna församling
Tjänsteutlåtande Humlö 1_4 Måsholmen_211227_reviderad
Bilaga 1 - Plankarta med bestämmelser 2021-12-27
Bilaga 2 - Planbeskrivning 2021-12-27
Bilaga 3 - Granskningsutlåtande 2021-12-27

Beslutande sammanträde
Reservationer & protokollsanteckningar

Ola Nordstrand (V) och Camilla Rydstrand (MP) reserverar sig mot förslaget.

Camilla Rydstrand (MP) lämnar följande protokollsanteckning:

Miljöpartiet yrkar avslag på detaljplanen. Skälen till detta framgår egentligen med all önskvärd 
tydlighet i det Granskningsutlåtande som finns bifogat till ärendet. Vi anser inte att det är rimligt att 
kan se detaljplanen som en komplettering till befintlig bebyggelse, där vägen helt tydligt varit den 
tänkta gränsen mellan naturmark och bebyggelse hitintills. Rimligen är det just denna typ av 
"smygande" tillkommande exploatering som riksintresset för högexploaterad kust syftar till att 
undvika.

Ola Nordstrand (V), Britt-Mari Bardon (V) och Jessica Hilwëyn (V) lämnar följande 
protokollsanteckning:

Vänsterpartiet anser inte att detaljplanen följer Mark- och miljödomstolens dom, enligt Länsstyrelsens 
konstaterande nedan, och yrkar därför avslag på beslutet. “Länsstyrelsen konstaterar att Mark- och 
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miljödomstolen i dom den 23 februari 2021, mål P 4574–20, upphävde den tidigare antagna 
detaljplanen med hänvisning till att detaljplanen, genom att den tillåter byggnation inom hela 
planområdet, medger att ny fritids- eller permanentbebyggelse kan komma att placeras på ett sådant 
avstånd och avskilt från befintlig bebyggelse att det inte kan anses vara en sådan komplettering av 
befintlig bebyggelse i den mening som avses i 4 kap. 4 § miljöbalken (jfr Mark- och 
miljööverdomstolens avgörande den 25 april 2017 i mål nr P 10210-16). 
Sedan ställer vi oss frågande till vad kommunen ser för nytta med en ny plan på Måsholmen. Den 
kommer inte att gynna målsättningen om fler permanentboende i skärgården då vi har uppfattat det 
som att det främst är för fritidsändamål som nya fastigheter tillkommer och redan finns.

Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) och Ann Lewerentz (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Ola Nordstrand (V), yrkar avslag till kommunstyrelsens förslag och inkommer med en 
protokollsanteckning.

Camilla Rydstrand (MP), yrkar avslag till kommunstyrelsens förslag och inkommer med en 
protokollsanteckning.

Beslutsgång
Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag som bifalls av Staffan Tjörnhammar (M) och Ann 
Lewerentz (M) mot Ola Nordstrand (V) och Camilla Rydstrand (MP) avslagsyrkande och finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
 

 
 

Beslutet ska skickas till 
Planavdelningen
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§14 Dnr KS 2022-290

Beslut om avslut av samarbetet enligt vänortsavtal med staden Pskov i 
Ryssland

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar:
1. avsluta samarbetet enligt vänortsavtal mellan staden Pskov, Ryssland och Norrtälje, Sverige 
beslutat av kommunfullmäktige den 27 september 1993.
2. bemyndiga kommunstyrelsens ordförande att i en skrivelse meddela borgmästaren i staden Pskov 
Ryssland kommunfullmäktiges beslut

Sammanfattning av ärendet
Den 24 februari 2022 invaderade Ryssland Ukraina. Med anledning av detta vidtas sanktioner från 
bland annat EU. I ett uttalande från den svenska regeringen den 25 februari 2022 står att läsa att det 
är viktigt att vi alla tar ett gemensamt ansvar för att hjälpa Ukrainas befolkning. Den 10 september 
1993 skrev den ryska staden Pskov och Norrtälje under ett samarbete enligt vänortsavtal som sedan 
kommunfullmäktige i Norrtälje kommun beslutade att godkänna den 27 september 1993 enligt § 243 
(Dnr 93/KS 792). Till följd av den ryska invasionen i Ukraina kommer samarbetet enligt vänortsavtal 
enligt politiskt direktiv från kommunstyrelsens ledamöter att avslutas.

Beslutsunderlag

Tjänsteutlåtande avseende beslut om avslut av samarbetet enligt vänortsavtal med staden Pskov i 
Ryssland
Bilaga 1. Kommunfullmäktige beslut om tecknat vänortsavtal mellan Pskov och Norrtälje
Bilaga 2. Vänortsavtal mellan Pskov och Norrtälje
Bilaga 3. Vidareutveckling av vänortsavtal mellan Pskov och Norrtälje
Bilaga 4. Letter of termination of agreement between the city Pskov Russia and Norrtälje Sweden

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
Andrea Kronvall (SD), Per Lodenius (C), Ulrika Falk (S), Robert Beronius (L), Yvonne Svensson 
(ROOP), Camilla Rydstrand (MP) Göte Vaara (KD), Britt-Mari Bardon (V). 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag, 
som bifalls av Staffan Tjörnhammar (M), Andrea Kronvall (SD), Per Lodenius (C), Ulrika Falk (S), 
Robert Beronius (L), Yvonne Svensson (ROOP), Camilla Rydstrand (MP) Göte Vaara (KD), Britt-Mari 
Bardon (V), och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget.

Mötet ajournerat till 20:20
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Beslutet ska skickas till 
Samtliga avdelningar inom kommunstyrelsekontoret
Barn- och utbildningskontoret
Borgmästare i Pskov
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§15 Dnr KS 2022-188

Göran Jonsson (M) entledigande för uppdrag som ersättare i 
kommunfullmäktige

Beslut
Kommunfullmäktige godkänner entledigande av uppdrag som ersättare i kommunfullmäktige för 
Göran Jonsson (M). Omräkning begärs hos Länsstyrelsen.

Sammanfattning av ärendet
Olle Jansson (S) redogör för kommunfullmäktiges valberednings nominering.

Beslutsunderlag

Avsägelse som Ersättare KF

Beslutet ska skickas till 
De valda
Löneservice
Förtroendemannaregistret
Länsstyrelsen
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§16 Dnr KS 2022-356

Stefan Juhnell (M) avsägelse av uppdrag som ersättare i 
kommunfullmäktige

Beslut
Kommunfullmäktige godkänner avsägelse av uppdrag som ersättare i kommunfullmäktige för Stefan 
Juhnell (M). Omräkning begärs hos Länsstyrelsen.

Sammanfattning av ärendet
Olle Jansson (S) redogör för kommunfullmäktiges valberednings nominering.

Beslutsunderlag

Stefan Juhnell (M) avsägelse av uppdrag som ersättare i kommunfullmäktige

Beslutet ska skickas till 
De valda
Löneservice
Förtroendemannaregistret
Länsstyrelsen
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§17 Dnr KS 2021-2078

Val av ny ersättare i kommunstyrelsen efter Joanna Lewerentz-
Lundgren (M)

Beslut
Kommunfullmäktige godkänner Nina Jones (M) som val av ny ersättare i kommunstyrelsen efter 
Joanna Lewerentz-Lundgren (M).

Sammanfattning av ärendet
Olle Jansson (S) redogör för kommunfullmäktiges valberednings nominering.

Beslutsunderlag

§303 KF Joanna Lewerentz-Lundgren (M), avsägelse av uppdrag som ersättare i kommunstyrelsen 
samt val av ny ersättare
Joanna L avsägelse i KS

Beslutet ska skickas till 
De valda
Löneservice
Förtroendemannaregistret
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§18 Dnr KS 2021-2098

Val av ny ersättare i kommunstyrelsen efter Henrik Hedensiö (M)

Beslut
Kommunfullmäktige godkänner Linda Hiort af Ornäs (M) som val av ny ersättare i kommunstyrelsen 
efter Henrik Hedensiö (M).

Sammanfattning av ärendet
Olle Jansson (S) redogör för kommunfullmäktiges valberednings nominering.

Beslutsunderlag

§304 KF Henrik Hedensiö (M), avsägelse av uppdrag som ersättare i kommunstyrelsen samt val av 
ny ersättare
Henrik H avsägelse i KS

Beslutet ska skickas till 
De valda
Löneservice
Förtroendemannaregistret
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§19 Dnr KS 2021-2002

Val av ny ersättare i utbildningsnämnden efter Marianne Mathlein (V)

Beslut
Kommunfullmäktige godkänner Malin Wedberg (V) som val av ny ersättare i utbildningsnämnden 
efter Marianne Mathlein (V).

Sammanfattning av ärendet
Olle Jansson (S) redogör för kommunfullmäktiges valberednings nominering.

Beslutsunderlag

Protokollsutdrag avseende §306 KF Marianne Mathlein (V), avsägelse av uppdrag som ersättare i 
utbildningsnämnden samt val av ny ersättare
Protokollsutdrag avseende §262 KF Marianne Mathlein (V), avsägelse av uppdrag som ersättare i 
utbildningsnämnden samt val av ny ersättare

Beslutet ska skickas till 
De valda
Löneservice
Förtroendemannaregistret
Utbildningsnämnden

Sida 35 / 58



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-03-07

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§20 Dnr KS 2021-2230

Val av ny ersättare i utbildningsnämnden efter Sven-Olov Jansson (S)

Beslut
Kommunfullmäktige godkänner Peter Appelgren (S) som val av ny ersättare i utbildningsnämnden 
efter Sven-Olov Jansson (S).

Sammanfattning av ärendet
Olle Jansson (S) redogör för kommunfullmäktiges valberednings nominering.

Beslutsunderlag

Protokollsutdrag avseende §313 KF Sven-Olov Jansson (S), avsägelse av uppdrag i 
utbildningsnämnden, samt val av ny ersättare.

Beslutet ska skickas till 
De valda
Löneservice
Förtroendemannaregistret
Utbildningsnämnden
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§21 Dnr KS 2022-209

Dan Lindström (SD) avsägelse av uppdrag som ersättare i 
utbildningsnämnden

Beslut
Kommunfullmäktige godkänner Dan Lindström (SD) avsägelse av uppdrag som ersättare i 
utbildningsnämnden. Ingen nominering till ny ersättare förelåg.

Sammanfattning av ärendet
Olle Jansson (S) redogör för kommunfullmäktiges valberednings nominering.

Beslutsunderlag

Avsägelse av uppdrag i utbildningsnämnden

Beslutet ska skickas till 
De valda
Löneservice
Förtroendemannaregistret
Utbildningsnämnden
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§22 Dnr KS 2022-306

Robert Johansson (ROOP) avsägelse av uppdrag som ersättare i Barn- 
och skolnämnden från och med 1 mars 2022

Beslut
Kommunfullmäktige godkänner Robert Johansson (ROOP) avsägelse av uppdrag som ersättare i 
barn- och skolnämnden från och med 1 mars 2022. Ingen nominering till ny ersättare förelåg.

Sammanfattning av ärendet
Olle Jansson (S) redogör för kommunfullmäktiges valberednings nominering.

Beslutsunderlag

Avsägelse från Barn och skolnämnden (2/3)
Avsägelse från Barn och skolnämnden (3/3)

Beslutet ska skickas till 
De valda
Löneservice
Förtroendemannaregistret
Barn- och skolnämnden
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§23 Dnr KS 2022-324

Andreas Hofbauer (S) avsägelse av uppdrag som ersättare i kultur- och 
fritidsnämnden samt val av ny ersättare

Beslut
1. Kommunfullmäktige godkänner Andreas Hofbauer (S) avsägelse av uppdrag som ersättare i 
kultur- och fritidsnämnden.
2. Kommunfullmäktige godkänner ny ersättare i kultur- och fritidsnämnden Jessika Ljusner (S).

Sammanfattning av ärendet
Olle Jansson (S) redogör för kommunfullmäktiges valberednings nominering.

Beslutsunderlag

Andreas Hofbauer (S) avsägelse av uppdrag som ersättare i kultur- och fritidsnämnden samt val av 
ny ersättare
Re: avsägelse (2/3)

Beslutet ska skickas till 
De valda
Löneservice
Förtroendemannaregistret
Kultur- och fritidsnämnden
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§24 Dnr KS 2021-2041

Val av fyra huvudmän i Roslagens Sparbank vars mandatperiod utgår 
vid årsstämma 2022

Beslut
Kommunfullmäktige godkänner nyvalda huvudmän till Roslagens Sparbank period 2022–2026, Bo 
Liljedahl (M), Hans Burström (M), Stefan Lindskog (C) och Per Lodenius (C).

Sammanfattning av ärendet
Olle Jansson (S) redogör för kommunfullmäktiges valberednings nominering.

Beslutsunderlag

§315 KF Val av fyra huvudmän i Roslagens Sparbank vars mandatperiod utgår vid årsstämma 2022
Utgående mandat 2022 för i huvudmän Roslagens Sparbank
Valärende KF 14_12

Beslutet ska skickas till 
De valda
Löneservice
Förtroendemannaregistret
isabelle.lindstrom@roslagenssparbank.se
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§25 Dnr KS 2021-2100

Val av ny ersättare i Mälardalsrådet efter Henrik Hedensiö (M)

Beslut
Kommunfullmäktige godkänner Gail Watt (M) som val av ny ersättare i Mälardalsrådet efter Henrik 
Hedensiö (M).

Sammanfattning av ärendet
Olle Jansson (S) redogör för kommunfullmäktiges valberednings nominering.

Beslutsunderlag

Henrik H avsägelse i Mälardalsrådet
Protokollsutdrag avseende §319 KF Henrik Hedensiö (M), avsägelse av uppdrag som ersättare i 
Mälardalsrådet samt val av ny ersättare
§319 KF Henrik Hedensiö (M), avsägelse av uppdrag som ersättare i Mälardalsrådet samt val av ny 
ersättare

Beslutet ska skickas till 
De valda
Löneservice
Förtroendemannaregistret
kansliet@malardalsradet.se

Sida 41 / 58

mailto:kansliet@malardalsradet.se


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-03-07

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§26 Dnr KS 2022-187

Leif Thurhammar avsägelse av uppdrag som överförmyndare från och 
med 1 september 2021

Beslut
Kommunfullmäktige godkänner Leif Thurhammar (M) avsägelse av uppdrag som överförmyndare 
från och med 1 september 2021. Ingen nominering till ny överförmyndare förelåg.

Sammanfattning av ärendet
Olle Jansson (S) redogör för kommunfullmäktiges valberednings nominering.

Beslutet ska skickas till 
De valda
Löneservice
Förtroendemannaregistret
Kansliet
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§27 Dnr KS 2022-232

Per Lodenius (C), val till 1: e vice ordförande i Norrtälje kommunhus AB

Beslut
Kommunfullmäktige godkänner Per Lodenius (C) som val till 1:e vice ordförande i Norrtälje 
kommunhus AB.

Sammanfattning av ärendet
Olle Jansson (S) redogör för kommunfullmäktiges valberednings nominering.

Beslutet ska skickas till 
De valda
Löneservice
Förtroendemannaregistret
Norrtälje Kommunhus AB
VD Norrtälje Kommunhus AB, Anette Madsen
Bolagsverket
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§28 Dnr KS 2021-2238

Besvarande av interpellation till Bino Drummond och Staffan 
Tjörnhammar (M) angående uppföljning av grönstrukturstrategin. Från 
Camilla Rydstrand (M)

Beslut
Kommunfullmäktige anser härmed interpellationen besvarad.

Sammanfattning av ärendet
Interpellation till Bino Drummond och Staffan Tjörnhammar (M) angående uppföljning av 
grönstrukturstrategin. Från Camilla Rydstrand (M)

Beslutsunderlag

§289 KF Interpellation till Bino Drummond (M) och Staffan Tjörnhammar (M) angående uppföljning 
av grönstrukturstrategin. Från Camilla Rydstrand (MP)
Interpellation till Bino Drummond och Staffan Tjörnhammar (M) angående uppföljning av 
grönstrukturstrategin. Från Camilla Rydstrand (M)

Beslutande sammanträde
Staffan Tjörnhammar (M), Camilla Rydstrand (MP) och Robert Beronius (L) yttrar sig.
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§29 Dnr KS 2021-2236

Besvarande av interpellation till kommunstyrelsen ordförande Bino 
Drummond (M) avseende marköverlåtelseavtalet för Övre 
Bryggårdsskolan. Från Johan Österberg och Björn Rudolfsson ROOP

Beslut
Kommunfullmäktige anser härmed interpellationen besvarad.

Sammanfattning av ärendet
Interpellation till kommunstyrelsen ordförande Bino Drummond (M) avseende marköverlåtelseavtalet 
för Övre Bryggårdsskolan. Från Johan Österberg och Björn Rudolfsson (ROOP).

Beslutsunderlag

§287 KF Interpellation till kommunstyrelsen ordförande Bino Drummond (M) avseende 
marköverlåtelseavtalet för Övre Bryggårdsskolan. Från Johan Österberg (ROOP) och Björn 
Rudolfsson (ROOP)
Interpellation till kommunstyrelsen ordförande Bino Drummond (M) avseende marköverlåtelseavtalet 
för Övre Bryggårdsskolan. Från Johan Österberg och Björn Rudolfsson ROOP

Beslutande sammanträde
Staffan Tjörnhammar (M), Johan Österberg (ROOP), Robert Beronius (L) och Camilla Rydstrand (M) 
yttrar sig. 
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§30 Dnr KS 2021-2242

Besvarande av interpellation till Staffan Tjörnhammar (M) angående 
kommunens arbete med hedersrelaterat våld och förtryck. Från Andrea 
Kronvall (SD)

Beslut
Kommunfullmäktige anser härmed interpellationen besvarad.

Sammanfattning av ärendet
Interpellation till Staffan Tjörnhammar (M) angående kommunens arbete med hedersrelaterat våld 
och förtryck. Från Andrea Kronvall (SD).

Beslutsunderlag

§293 KF Interpellation till Staffan Tjörnhammar (M) angående kommunens arbete med 
hedersrelaterat våld och förtryck. Från Andrea Kronvall (SD)
Interpellation till Staffan Tjörnhammar (M) angående kommunens arbete med hedersrelaterat våld 
och förtryck. Från Andrea Kronvall (SD)

Beslutande sammanträde
Staffan Tjörnhammar (M), Andrea Kronvall (SD), Robert Beronius (L), Camilla Rydstrand (MP), 
Hanna Stymne-Bratt (S), Per Lodenius (C) och Åsa Wennerfors (L) yttrar sig. 
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§31 Dnr KS 2021-2241

Besvarande av interpellation till Robert Beronius (L) avseende Alla 
elever är kommunens ansvar. Från Camilla Rydstrand (MP)

Beslut
Kommunfullmäktige anser härmed interpellationen besvarad.

Sammanfattning av ärendet
Interpellation till Robert Beronius (L) avseende Alla elever är kommunens ansvar. Från Camilla 
Rydstrand (MP).

Beslutsunderlag

§292 KF Interpellation till Robert Beronius (L) avseende Alla elever är kommunens ansvar. Från 
Camilla Rydstrand (MP)
Interpellation till Robert Beronius (L) avseende Alla elever är kommunens ansvar. Från Camilla 
Rydstrand (MP)
Svar på interpellation från Camilla Rydstrand om att alla elever är kommunens ansvar

Beslutande sammanträde
Robert Beronius (L) och Camilla Rydstrand (MP) yttrar sig. 
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§32 Dnr KS 2021-2237

Besvarande av interpellation till Bino Drummond och Staffan 
Tjörnhammar (M) angående naturreservatet i Färsna. Från Camilla 
Rydstrand (MP)

Beslut
Kommunfullmäktige anser härmed interpellationen besvarad.

Sammanfattning av ärendet
Interpellation till Bino Drummond och Staffan Tjörnhammar (M) angående naturreservatet i Färsna. 
Från Camilla Rydstrand (MP).

Beslutsunderlag

§288 KF Interpellation till Bino Drummond (M) och Staffan Tjörnhammar (M) angående 
naturreservatet i Färsna. Från Camilla Rydstrand (MP)
Interpellation till Bino Drummond och Staffan Tjörnhammar (M) angående naturreservatet i Färsna. 
Från Camilla Rydstrand (M)

Beslutande sammanträde
Staffan Tjörnhammar (M), Camilla Rydstrand (MP), Helena Ekekihl (SD), Hans Andersson (L) och 
Per Lodenius (C) yttrar sig.
 
Mötet ajourneras i 5 minuter efter detta ärende.
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§33 Dnr KS 2021-2239

Besvarande av interpellation till kommunalråd Staffan Tjörnhammar (M) 
angående parkeringen vid Norrtälje sjukhus. Från Hanna Stymne Bratt 
(S)

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga interpellationen till nästkommande sammanträde.

Sammanfattning av ärendet
Interpellation till kommunalråd Staffan Tjörnhammar (M) angående parkeringen vid Norrtälje sjukhus. 
Från Hanna Stymne Bratt (S).

Beslutsunderlag

§290 KF Interpellation till kommunalråd Staffan Tjörnhammar (M) angående parkeringen vid Norrtälje 
sjukhus. Från Hanna Stymne Bratt (S)
Interpellation till kommunalråd Staffan Tjörnhammar (M) angående parkeringen vid Norrtälje sjukhus. 
Från Hanna Stymne Bratt (S)
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Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§34 Dnr KS 2021-2240

Besvarande av interpellation till kommunalråd Staffan Tjörnhammar (M) 
angående avskaffat investeringsstöd för nyproduktion av hyresrätter. 
Från Ulrika Falk (S)

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga interpellationen till nästkommande sammanträde.

Sammanfattning av ärendet
Interpellation till kommunalråd Staffan Tjörnhammar (M) angående avskaffat investeringsstöd för 
nyproduktion av hyresrätter. Från Ulrika Falk (S).

Beslutsunderlag

§291 KF Interpellation till kommunalråd Staffan Tjörnhammar (M) angående avskaffat 
investeringsstöd för nyproduktion av hyresrätter. Från Ulrika Falk (S)
Interpellation till kommunalråd Staffan Tjörnhammar (M) angående avskaffat investeringsstöd för 
nyproduktion av hyresrätter. Från Ulrika Falk (S)
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Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§35 Dnr KS 2021-2060

Besvarande av interpellation till kommunstyrelsens ordförande Bino 
Drummond (M) angående Anvisade nyanlända i Norrtälje kommun 2022 
och framåt, från Andrea Kronvall (SD) och Jacob Heitmann (SD)

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga interpellationen till nästkommande sammanträde.

Sammanfattning av ärendet
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond (M) angående Anvisade nyanlända i 
Norrtälje kommun 2022 och framåt, från Andrea Kronvall (SD) och Jacob Heitmann (SD).

Beslutsunderlag

§284 KF Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond (M) angående Anvisade 
nyanlända i Norrtälje kommun 2022 och framåt, från Andrea Kronvall (SD) och Jacob Heitmann (SD)
Interpellation till Bino Drummond gällande anvisade nyanlända.pdf (377561) (0)_TMP
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Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§36 Dnr KS 2021-2235

Besvarande av interpellation till Åsa Wennerfors (L) angående 
uppföljning jämställt försörjningsstöd. Från Camilla Rydstrand (MP)

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga interpellationen till nästkommande sammanträde.

Sammanfattning av ärendet
Interpellation till Åsa Wennerfors (L) angående uppföljning jämställt försörjningsstöd. Från Camilla 
Rydstrand (MP).

Beslutsunderlag

§286 KF Interpellation till Åsa Wennerfors (L) angående uppföljning jämställt försörjningsstöd. Från 
Camilla Rydstrand (MP)
Interpellation till Åsa Wennerfors (L) angående uppföljning jämställt försörjningsstöd. Från Camilla 
Rydstrand (MP)
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2022-03-07

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§37 Dnr KS 2021-2243

Besvarande av interpellation till kultur- och fritidsnämndens ordförande 
Bengt Ericsson (C) angående införandet av kultur- och fritidscheck 
under 2022. Från Britt-Mari Bardon (V), Ola Nordstrand (V) och Jessica 
Hilwëyn (V)

Beslut
Kommunfullmäktige anser härmed interpellationen besvarad.

Sammanfattning av ärendet
Interpellation till kultur- och fritidsnämndens ordförande Bengt Ericsson (C) angående införandet av 
kultur- och fritidscheck under 2022. Från Britt-Mari Bardon (V), Ola Nordstrand (V) och Jessica 
Hilweyn (V).

Beslutsunderlag

§294 KF Interpellation till kultur- och fritidsnämndens ordförande Bengt Ericsson (C) angående 
införandet av kultur- och fritidscheck under 2022. Från Britt-Mari Bardon (V), Ola Nordstrand (V) och 
Jes
Interpellation till kultur- och fritidsnämndens ordförande Bengt Ericsson (C) angående införandet av 
kultur- och fritidscheck under 2022. Från Britt-Mari Bardon, Ola Nordstrand och Jessica Hilweyn (V)

Beslutande sammanträde
Bengt Ericsson (C) och Jessica Hilwëyn (V) yttrar sig.
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2022-03-07

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§38 Dnr KS 2021-2244

Fråga till socialnämndens ordförande Åsa Wennerfors (L) angående 
försörjningsstöd inför jul. Från Hanna Stymne Bratt (S)

Beslut
Kommunfullmäktige anser härmed frågan besvarad.

Beslutsunderlag

§295 KF Fråga till socialnämndens ordförande Åsa Wennerfors (L) angående försörjningsstöd inför 
jul. Från Hanna Stymne Bratt (S)
Fråga till socialnämndens ordförande Åsa Wennerfors (L) angående försörjningsstöd inför jul. Från 
Hanna Stymne Bratt (S).

Beslutande sammanträde
Åsa Wennerfors och Hanna Stymne-Bratt (S) yttrar sig. 
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2022-03-07

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§39 Dnr KS 2022-325

Interpellation till Kultur och fritidsnämndens ordförande Bengt Ericsson 
(C) Beträffande skillnader i hantering av kulturskolornas villkor. Från 
Johan Österberg (ROOP)

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas och besvaras vid nästkommande 
sammanträde

Beslutsunderlag

Interpellation till Kultur och fritidsnämndens ordförande Bengt Ericsson (C) Beträffande skillnader i 
hantering av kulturskolornas villkor Från Johan Österberg (ROOP)
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2022-03-07

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§40 Dnr KS 2022-327

Motion till kommunfullmäktige avseende Skapa CO₂-sänkor i Norrtälje 
kommun. Från Olle Jansson (S)

Beslut
Kommunfullmäktige överlämnar motionen till kommunstyrelsen för beredning.

Beslutsunderlag

Motion till kommunfullmäktige avseende Skapa CO₂-sänkor i Norrtälje kommun. Från Olle Jansson 
(S)
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-03-07

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§41 Dnr KS 2022-326

Fråga till Kommunalrådet Staffan Tjörnhammar (M) angående covid-
bonus till TioHundras anställda. Från Ulrika Falk (S)

Beslut
Kommunfullmäktige anser frågan besvarad.

Beslutsunderlag

Fråga till Kommunalrådet Staffan Tjörnhammar (M) angående covid-bonus till TioHundras anställda. 
Från Ulrika Falk (S)

Beslutande sammanträde
Staffan Tjörnhammar (M) och Ulrika Falk (S) yttrar sig. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-03-07

Kommunfullmäktige

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§42 Dnr KS 2022-3

Meddelanden - anmäls i Kommunfullmäktige
Beslut
Kommunfullmäktige lägger meddelandena till handlingarna.

Beslutsunderlag

Granskning av personal- och kompetensförsörjning
VB: Revisionsrappport Personl- och kompetenshantering (2/2)
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